
»سيم ششم« به موسيقي رسيد 
انيميشن »سيم ششم« جديدترين ساخته  »بهرام عظيمي« 
كه در مركز گسترش سينماي مستند و تجربي تهيه مي شود، 
به مرحله  ساخت موسيقي توسط فردين خلعتبري رسيد. 
به گزارش روابط عمومي مركز گسترش سينماي مستند و تجربي، 
بهرام عظيمي پيرامون ساخت انيميشن »سيم ششم« توضيح داد: 
اين انيميشن ۱۵ دقيقه اي درباره  زندگي يك نوازنده ايراني است كه 
۹۰ سال پيش از دنيا رفته اس��ت. وي ادامه داد: يك سال و نيم براي 
ساخت انيميشن سه بعُدي »سيم ششم« زمان گذاشتيم و با تيمي 
كوچك توليد را پيش برديم. اكنون تصويربرداري به پايان رسيده و طي 
روزهاي آتي فردين خلعتبري ساخت موسيقي آن را آغاز خواهد كرد تا 

پس از پايان تمام امور، حدود يك ماه ديگر آماده نمايش شود.
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شفاعت كننده چونان بال و پرُ

 

در خواست كننده است.

سيدمهدي شجاعي آكادمي داستان نويسي تأسيس مي كند
س�يدمهدي ش�جاعي از تصميمش براي ايج�اد آكادمي 

داستان نويسي خبر داد. 
نخس��تين نشس��ت داس��تان خواني يك ش��نبه ها با مديريت 
سيدمهدي ش��جاعي در فرهنگسراي انديش��ه برگزار شد. در 
اين مراسم كه با اس��تقبال مردمي قابل اعتنايي نيز همراه بود، 
چهر  ه هايي چون حس��ين انتظامي، محمدرضا زائري، حسين 
مهکام، نصرالله قادري، حميدرضا منايي، صادق كرميار و جمعي 
ديگر از اهالي قلم حضور داشتند. شجاعي در ابتداي اين مراسم 
در سخنان كوتاهي عنوان كرد كه جمع شدن پيرامون ادبيات و 
هنر در شرايط فعلي زيستي ما در ايران كاري بسيار دشوار است، 
به همين دليل بايد به حضور اين جمعيت احترام گذاشت. وي در 
ادامه گفت: داستان كوتاه در ايران به نوعي دچار فترت و ضعف 
شده، در حالي كه بيش از قالب هاي ديگر حرف براي گفتن دارد. 
اساس اين جلسات ماهانه نيز همين خواهد بود و سعي داريم تا 
در رفع اين موضوع كاري انجام دهيم. شجاعي تکميل آكادمي 

داستان نويس��ي و ايج��اد تعامل 
نزديك ميان نويسنده، مخاطب 
و فضاي همدلان��ه ميان اهل قلم 
و همچنين ايجاد بس��تري براي 
تعامل بيشتر ميان نويسندگان و 
سازندگان فيلم كوتاه را مهم ترين 
بهانه ه��اي برپاي��ي اين جلس��ه 
برش��مرد. حس��ين انتظامي، قائم مقام وزير فرهنگ و ارش��اد 
اسلامي نيز در اين مراسم در سخنان كوتاهي با ابراز خشنودي 
از جمعي��ت قابل توجه حاضر در اين نشس��ت اظهار داش��ت: 
هميشه در اين دس��ت رويدادها، موضوع اقبال عمومي و وزني 
كه جمعيت حاضر به مراسم مي دهد يکي از دغدغه هاست، اما 
حضور جمعيتي قابل توجه در اين نشست كه نخستين نوبت از 
برگزاري را از سر مي گذراند، جاي تبريك دارد و شك ندارم اين 

جلسات باعث رويش يك شجره طيبه خواهد بود.

انتشار فايل صوتي از برنامه راديويي »پارك 
ش�هر« كه در آن سيد حس�ين حسيني، 
مجري برنامه از وضعيت زندگي لاكچري و 
اظهارات يك دختر فعال در حوزه مدلينگ 
در فضاي اينس�تاگرام به خش�م مي آيد، 
بازتاب هاي زيادي داشته است، به خصوص 
اينكه آن دختر عروس يك آقازاده به شمار 
مي آيد. سيد حسين حسيني در گفت و گو 
با »جوان« درباره اظهاراتش در آن برنامه 
و رويكرد انتقادي نس�بت به تجملگرايي 
در كشور، توضيحات بيشتري داده است. 
 آي�ا بع�د از آن س�خنان در برنامه 
راديويي، برخوردي از سوي سازمان 

صداوسيما با شما شده است؟ 
هنوز ك��ه صحبتي نش��ده البته س��ازمان هم 
اينگونه نيست كه مثلًا شنبه اتفاقي بيفتد و روز 
يك شنبه تذكر بدهد. معمولاً فرايند تذكر، يك 
بوروكراسي دارد كه چند روزي طول مي كشد. 
بايد اين را هم در نظر گرفت كه رس��انه چقدر 
مي تواند سعه صدر داشته باشد و مديران رسانه 

ملي نيز قطعاً با شرايط جامعه آشنايي دارند. 
خيلي از مردم ش�ايد تنها اجراي 
شما را به واسطه همان فايل صوتي 
شنيده باشند، آيا پيش از اين نيز در 
برنامه به نقد فضاي زندگي تجملي 
و اش�رافي گري آقازاده ها و برخي 

مسئولان پرداخته بوديد؟
من مدت ها است كه مجري برنامه صبحگاهي 
»پيك بام��دادي« راديو هس��تم و از ابتداي 
راه اندازي برنامه »پارك شهر« در راديو تهران 
نيز افتخار همکاري ب��ا آن برنامه را دارم. بايد 
بگويم رويکرد ما در اين برنامه بر اساس يکي 
از فرمايشات مقام معظم رهبري درباره مبارزه 
با اشرافي گري، مال اندوزي و زندگي لاكچري 

است. ما پيش از اين نيز بارها در راديو تهران 
و پيك بامدادي درباره مصاديق اشرافي گري، 
گزارش تهيه كرده بوديم. اتفاقاً مردم بس��يار 
بيشتر از ما نسبت به اين موضوع ها حساسند 
و در شرايط فعلي جامعه و وضعيت اقتصادي 
كنوني، درخواس��ت ها از ما ب��راي پرداختن 

بيشتر به اين موارد زيادتر هم شده است.  
ش�ما مي تواني�د مث�ل خيل�ي از 
برنامه هاي ديگ�ر، اول صبح براي 
مردم ج�وك بگوييد و موس�يقي 
پخش كنيد، چرا س�راغ چالش�ي 

مثل اشرافي گري رفتيد؟
به نظرم كل رس��انه مل��ي بايد در مب��ارزه با 
اشرافي گري و ايجاد شفافيت، بسيج شود. مقام 
معظم رهبري مي فرمايند مبارزه با مفسدان در 
هر سطحي بايد انجام شود، اين پيام به آن معنا 
اس��ت كه در مبارزه با مفاسد، آدمي فرا قانوني 
در كشور نداريم و فس��اد در هر كجا باشد بايد 
با آن برخورد شود. البته منظورم اين نيست كه 
حتماً كساني كه در برنامه پيرامون شان صحبت 

شد، حتماً مفسد اقتصادي اند!
ولي خ�ب در برنامه صحبت هاي 
آن خانم پخش ش�د و بعد ش�ما 

عصباني شديد!
اگر دقت كنيد خطاب من عروس آقاي سفير نبود 
و فعل جملاتم را جمع بستم. انتقادم به اين بود كه 
چرا به توليد داخلي و كارگر ايراني توجه نمي شود، 
حق كارگر ايراني اين است كه بميرد؟! در اينجا بايد 
از شهامت محمد بخشايش، تهيه كننده برنامه كه 
از بچه هاي ارزشي صداوسيما است، تشکر كنم كه 
گذاشت تا آخر حرف هايم را بزنم. ما در چارچوب 
دستورات سازماني كه منتج شده از فرامين رهبري 
اس��ت، فعاليت مي كنيم و تا جايي كه توان داريم 

بايد به نقد فاصله طبقاتي بپردازيم. 

گروه�ي مي گويند كه صداوس�يما 
نبايد در موضوع مبارزه با مفاسد وارد 
مصاديق شود، با اين حرف موافقيد؟

تا امروز كه كلي گويي شده چه نتيجه اي داشته 
است؟ اصلاً كلي گفتن نمي تواند تأثيري داشته 
باشد. حتي وقتي به صورت كلي از دولت انتقاد 
كنيم، خدمات دولت به مردم را ناديده گرفته و 
در اصل ظلم كرده ايم. تا وارد مصاديق نشويم 
نمي توانيم درمان كنيم. ش��ما وقتي مصداق 
را مي گويي��د هم مردم متوجه مي ش��وند چه 
مشکلي هست، هم كساني كه مسئول هستند 
مطلع مي شوند و در نهايت اگر مفسدي وجود 
داشته باشد مي داند كه ديده شده است و مثل 

قبل در امنيت نخواهد بود. 
برنام�ه  در  ك�ه  انتقادهاي�ي 
داش�ته ايد، منجر به يك نتيجه 

ملموس نيز شده است؟
در دوره مديريت آقاي س��يف در بانك مركزي، 
قرار ب��ود نرم اف��زاري براي نظارت ب��ر عملکرد 
بانکي و تراكنش ها به كار برده شود كه برنامه اي 

خارج��ي و متعلق به امري��کا بود. م��ا در پيك 
بامدادي نسبت به آن اطلاع رساني كرديم. با آنکه 
گفته مي شد نرم افزار متعلق به بخش خصوصي 
در امريکا است، ولي هر ديتايي كه از ايران خارج 
شود، حتماً مورد توجه و رصد دولت امريکا قرار 
مي گيرد و مي توانس��ت به امنيت ملي ما ضربه 
بزند. خوشبختانه با اطلاع رساني ما درباره ماهيت 

آن نرم افزار به كار گيري آن منتفي شد. 
واقعاً چ�را در آن لحظ�ه عصباني 

شديد؟
اين را باي��د توضيح ده��م كه اص��ولاً از نظر 
اس��لام هم ثروتمند ب��ودن به خ��ودي خود 
امر نکوهيده اي نيس��ت، بلکه همان طور كه 
رهبري نيز تأكي��د كرده اند تولي��د ثروت به 
تنهايي يك ارزش اس��ت. چون به خاطر آن 
حتماً چند نفر سر كار مي روند و اشتغال ايجاد 
مي شود،اما مشکل در اين است كه برخي ها به 
ثروتمند بودن تفاخر مي كنند و مي گويند مردم 
ببينيد ما در چه وضعي هستيم؟! متأسفانه اين 
فضاي تفاخر مدتي هم هست كه در اينستاگرام 

به راه افتاده و به آن دامن زده شده است. طرف 
عکس از ماشين، ساعت، لباس و مدل مويش 
مي گذارد و حتي از مراسم ازدواج و مهماني اش 
در اينستاگرام »لايو« مي دهد. اين مسئله باعث 
سرخوردگي خيلي از جوانان كشور مي شود كه 
از پشت صحنه اين لاكچري بازي ها خبر ندارند 
وگرنه ما ثروتمندان محترمي نيز داريم كه اهل 

اينطور اداها نيستند. 
با توجه به اين بازتاب ها و احتمال 
توبيخ از سوي س�ازمان، باز هم 
به نق�د فض�اي لاكچ�ري بازي 

آقازاده ها ادامه مي دهيد؟
مرحوم گل آقا، اين بيت ش��عر را هميشه در 
صفحه اول مجله منتش��ر مي كرد كه »يك 
دهان دارم دوت��ا دندان ل��ق / مي زنم تا زنده 
هستم حرف حق« هميشه به همکارانم هم 
مي گويم تريبوني كه امروز دس��ت ما است، 
امانت است و قرار نيس��ت تا ابد در اختيار ما 
باشد. بايد تا فرصت هست، حرف مردم و حرف 
انقلاب را بزنيم. در ادامه هم هر جا موضوعي 
ديدم كه بايد نقد شود، حتماً خواهم گفت و 

ريسك آن را به جان مي خرم. 
سوژه بعدي  شما  چيست؟

ويدئويي منتشر شده كه گويا منصوب به آقازاده 
طهماسب مظاهري اس��ت كه در آن مي گويد 
آدم هايي كه رفتند در جنگ ج��ان دادند، كار 
خاصي نکرده اند ما هم به جايش پول داده ايم. 
مي گويد: »جان متاعيست كه هر بي سر و پايي 
دارد!« امي��دوارم كه اين ويدئ��و متعلق به وي 
نباش��د و حتماً از فرزند آقاي مظاهري خواهم 
پرسيد كه چنين حرف هايي صحت دارد يا نه! 
و اينکه آيا واقعاً پول با جان آدم يکي است ؟ اگر 
اينطور است حاضرند پدر يا اقوامشان بروند به 

جاي پول، جان بدهند؟!

گفت و گوي »جوان« با سيدحسين حسيني مجري خبرساز اين روزهاي راديو 

تب داغ به چارمیخ کشیدن آقازاده های لاکچری

حميد هيراد، خواننده موسيقي پاپ چند وقتي 
اس�ت كه در صدر اخبار قرار مي گي�رد. يك روز 
با سرقت ادبي و تلفيق اشعار ديگران به دلخواه 
خ�ود و ارائه آنها به اس�م خ�ودش و روز ديگر با 
اجراي پلي بك در كنسرتش به جاي اجراي زنده 
براي مخاطباني ك�ه براي رفتن به »كنس�رت« 
هزين�ه كرده اند، نه پخ�ش آهنگ از س�ي دي. 
ماجراي اول هيراد با دس��ت بردن در اشعار برخي 
ش��عراي جوان و طرح و معرفي آنها به عنوان »شعر 
خودم«، ش��کل گرفت. در واقع اين جنجال از آنجا 
شروع شد كه شاعري به نام شهرام سببي با انتشار 
پستي در اينستاگرام مدعي ش��د كه حميد هيراد 
در قطعه معروف خود از اشعار او سوءاستفاده كرده 
اس��ت. اين اتفاق در حالي رخ داد كه هيراد قبل از 
مطرح شدن اين موضوعات در برنامه دورهمي مدعي 
شده بود تمام اشعار آثارش را خودش سروده است. 

از سوي ديگر عليرضا بديع، شاعر و مجري تلويزيون نيز 
در يکي از برنامه هايش انتقاداتي را درباره هيراد مطرح 
و او را به سرقت ادبي متهم كرد. بديع مي گويد: »ما شما 
را رصد مي كنيم و مي دانيم شعر هاي مولانا و فلان شاعر 
خانم خراساني را با هم تلفيق مي كني و مي گويي شعر 
خودم است. ما از كودكي با اين اشعار و اين شعرا بزرگ 

شده ايم و شما نمي توانيد ما را گول بزنيد.«
بعد از افشاگري بديع در تلويزيون درباره سرقت ادبي 
هيراد، انتقادات از اين خواننده بيشتر شد. او در ابتدا 
هيچ گونه واكنشي نشان نداد، اما بعد ها آنها را تهديد 
به شکايت كرد، در حقيقت از آنها طلبکار هم شد كه 
چرا مي آيند و از حق خود دفاع مي كنند. اين اتفاقات 
باعث شد تعدادي از شاعران و ترانه سرايان با انتشار 
بيانيه اي با موضوع »تضييع حقوق مؤلفين و حواشي 
ايجاد شده توسط حميد هيراد« خواستار رسيدگي 
اين موضوع از طريق مراجع ذي ربط شوند. بعد از به 
راه افتاد كمپين #نه- به - سرقت ادبي و طرح شکايت 
از جانب ش��عرا، هيراد مجبور ش��د بعد از برگزاري 
جلسات مصالحه در شوراي شعر دفتر موسيقي ارشاد 

با پرداخت غرامت از آنها رضايت بگيرد. 
البته در سال هاي اخير تعداد اينگونه اتفاقات در هنر و 

به خصوص موسيقي كشور بسيار زياد بوده است. اگر 
يادتان باشد مدتي پيش خبرهايي از شکايت اردلان 
سرفراز از علي لهراس��بي، رضا صادقي و سينا سرلك 
منتش��ر ش��د و در مهر ۱3۹6 هم خبر رسيد كه اين 
شکايت به سود اردلان سرفراز به پايان رسيده و هر سه 

خواننده به دو سال حبس تعزيري محکوم شده اند. 
ماجراي دوم اما مربوط به همين چند روز گذش��ته 
اس��ت كه در جريان برگزاري كنسرت، وقتي هيراد 
در حال اداي احترام به مخاطبان بود، ناگهان صداي 
ضبط ش��ده او از بلندگوهاي س��الن پخش ش��د و 
تماشاگران متوجه لب زدن يا همان اجراي پلي بك 
وي ش��دند. هيراد در پايان كنس��رتش در كسوت 
يك فيلسوف و عارف دلس��وخته، مخاطبانش را به 
ناديده انگاري بدي هاي ديگ��ران دعوت كرد. بحث 
اين خواننده پرحاشيه زماني زشت تر مي شود كه او 
دوباره با يك اعتماد به سقف منحصر به فرد به جاي 
جبران خسارت و مافات، منتقدان و روزنامه نگاران 

حوزه موسيقي را به كنسرت خود دعوت مي كند! 
ظاهراً پرداخت حق السکوت يا همان رشوه براي برخي 
افراد به موضوعي عادي و علي السويه تبديل شده است. 
به هر حال رشوه دادن يا پرداخت حق السکوت از سوي 
حميد هيراد به شاعران، مخاطبان، منتقدان و اصحاب 
رسانه، تاكتيك زشت و غير حرفه اي است كه اين خواننده 
پاپ براي ماله كشي و پرده پوشي بر اقدامات خلاف قانون 
و اخلاقش در موقعيت هاي مختلف به كار گرفته است. 
در واقع منطق كار اين خواننده پاپ بر اين انگاره استوار 
شده كه اگر كس��ي به تدليس و اقدامات قانون شکنانه 
هيراد اعتراض كند يا با پرداخت پول يا با دعوت رايگان به 
كنسرت هايش موضوع به خير و خوشي حل مي شود. اگر 
آقايان مسئول در همان مرتبه اول كه هيراد اشعار ديگران 
را پس از دستکاري به جاي سروده هاي خودش جا زد، 
مس��ئله را تنها با پرداخت پول )بخوانيد حق السکوت( 
تمام نمي كردند، مطمئناً امروز ديگر شاهد تکرار اقدامات 
خلاف قانون و خلاف اخلاق او نبوديم. گويا اين خواننده 
موسيقي پاپ با توجه به سير اتفاقات گذشته، دريافته كه 
مي تواند با پول، پرداخت رشوه و حق السکوت و به لطف 

تجاهل مسئولان اين مسائل را از سر بگذراند.

خواننده سيبيلويي كه مي خواهد سيبيل رسانه ها را هم چرب كند!

مدير مجمع نوش�ت افزارهاي ايراني اس�امي گفت: 
متأسفانه خانواده ها متوجه ضررهاي انيميشن هاي غربي 
نيستند. به طور مثال خانواده ها تاكنون فكر كرده اند كه 
چرا ش�خصيت باب اس�فنجي بدون خانواده اس�ت؟

سيد سعيد حسيني، در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران 
جوان، درخصوص وضعيت كنوني بازار نوشت افزار هاي 
ايراني اظهار داش��ت: ابتدا در مجمع نوش��ت افزار ها 
به دنبال خودباوري براي توليد كننده هس��تيم كه 
نگران توليد نوشت افزار با طرح ايراني نباشند، اما اين 
موضوع نياز به زمان دارد، به همين دليل نوشت افزار 
با طرح ايران��ي در بازار كمتر به چش��م مي آيد، اما از 

گذشته كه هيچ نوشت افزاري با طرح ايراني نداشتيم 
اوضاع خيلي بهتر است و اين پيشرفت محدود هم با 
نيرو هاي خودجوش مردمي صورت گرفته است.  وي 
با تأكيد بر فقر كاراكتر سازي در ايران بيان كرد: هنوز 
به چرخه توليد مستمر از يك انيميشن نرسيده ايم، به 
طور مثال اگر ساخت انيميشن مقطعي است، در حالي 
كه در دنيا مي بينيم كه انيميشن هاي مختلفي ساخته 
و سال ها هم در قسمت هاي مختلف بازسازي مي شوند  
به همين دليل كودكان با الگو سازي از كاراكتر هاي 
غربي بزرگ مي شوند، اما ما حتي كاراكتري هم نداريم 

كه براي آن برنامه ريزي كنيم.

بي خبري خانواده ها از ضرر انيميشن هاي غربي

 مركز اس��لامی هامبورگ با قدمتی شصت 
س��اله ، اين روزه��ا در حالی دس��تخوش 
تغييرات مديريت می ش��ود ك��ه به ضرس 
قاطع می توان ادعا كرد كه ب��ه اندازه تمام 
تاريخچه اي��ن مركز اقدام��ات تاثير گذار و 
مهم در طی هشت سال گذشته انجام شده 

است.
 به گزارش ايلن��ا، اين مركز كه به دس��تور 
حضرت آي��ت الله العظمی بروج��ردی در 
حاشيه درياچه الس��تر هامبورگ بنا شده 

شامل چهار بخش اصلی است:
 ۱-    مسجد امام علی )ع(

 2-    مركز اسلامی هامبورگ
 3-    آكادمی اسلامی آلمان
 4-    حوزه علميه هامبورگ

 آيت الله دكتر رمضانی ، امام جمعه پيشين كرج و عضو مجلس خبرگان 
رهبری و رئيس مركز اس��لامی هامبورگ پس از هشت سال رياست 
مركز اسلامی هامبورگ و پس از دوازده سال از حضور و فعاليت شبانه 
روزی تبليغی در قلب اروپا به زودی عازم كشور عزيزمان ايران می شود 
و اين در حاليست كه دشمنان شيعه به خصوص وهابی های سعودی 
كه دل خوشی از اقدامات نامبرده در طی يك دهه گذشته نداشته اند، 
تمام هم و غم خود را در طی روزهای اخير مصروف توليد و نشر اكاذيبی 
كرده اند كه بطلان آنها نياز به هيچ اس��تدلالی جز زندگی ساده و بی 

آلايش و پاكدستانه دكتر رمضانی در مناصب مختلف ندارد.
 در همين زمينه ،حجه الاسلام و المسلمين دكتر ترابی ، رئيس حوزه 
علميه هامبورگ و از ش��اگردان آيت الله رمضانی درب��اره خدمات و 
اقدامات اين مركز طی ساليان گذش��ته به خبرنگار ما گفت: آيت الله 
رمضانی را بايد جزء معدود علمای شيعه ای به شمار آورد كه به پاپ 
نامه نوشت و پاپ نيز پاسخی در خور به مطالب ايشان داده و بابی جديد 
در مسير تعاملات بين اديان به خصوص اسلام و مسيحيت باز شد و از 
همين رو بود كه رئيس مركز اسلامی هامبورگ به  عنوان رئيس هيات 
علمای اتحاديه مراكز شيعه در آلمان و رياست اتحاديه اروپايی علما 
برگزيده شدند تا اين هيات ها بتوانند استفاده مناسبی از مقبوليت و 

ظرفيت آيت الله رمضانی درميان ديگر اديان بنمايند.
 به گفته دكتر ترابی، در مسجد امام علی )ع( در اقدامی بی سابقه هر 
ساله در موسم عيد فطر و قربان ، قريب به سه هزار نفر از مسلمانان برای 
اقامه نماز جماعت شركت می كنند و در شبهای قدر نيز اين مسجد 
بزرگ مملو از مسلمانانی می شود كه به قصد احيا بدان جا سفر كرده 
اند و در اتفاقی جالب، طی سالهای اخير هر ساله حدود سيصد جوان 

اروپايی برای اعتکاف به اين مسجد مراجعه كرده اند.
 رئيس حوزه علميه هامب��ورگ درباره اصلی تري��ن فعاليت آيت الله 
رمضانی يعنی مركز اسلامی هامبورگ چنين اضافه نمود: مهمترين 
اتفاق در اين مركز آمار فزاينده و رو به رش��د تشرف يافتگان به دين 

مبين اسلام است كه هر سال بيشتر از سال 
قبل ش��ده و در كنار آن برگزاری س��مينار 
های مختل��ف از جمل��ه س��مينار وحدت 
اسلامی، سمينار حج، سمينار بزرگداشت 
انديشمندان اسلامی و اعزام مبلغ و سخنران 
و ارتباط با مس��لمانان اروپ��ا و جمع آوری 
كمك ه��ای نقدی و غير نق��دی و حضور و 
كمك در پيشآمدهای ناگواری چون بلايای 
طبيعی و حوادث تروريستی و ... سبب شده 
تا اسلام رحمانی به بهترين نحو در قلب اروپا 
به نمايش گذارده ش��ود. ارتباط با مدارس آلمانی و تبيين دين اسلام 
برای دانش آموزان و ارتباط وثيق با ديگر مراكز اسلامی و تبليغی در 
سطح جهان و فعاليت س��ايت مركز به عنوان مرجعی كم نظير برای 
اطلاع رس��انی و تبليغ دين مبين اس��لام از ديگر مواردی مهميست 
كه به عنوان اولويت اين مركز در طی ساليان گذشته مورد توجه قرار 

گرفته است.
 همچنين به گفته دكتر ترابی كه رياست آكادمی علوم اسلامی آلمان 
را نيز بر عهده دارند: اين آكادمی با داشتن ۵ هزار كتاب در زمينه های 
مختلف اديان و عرفان و مذاهب  و جزوات و بروش��ورهای بسيار زياد 
در موضوعات مبتلا به و شبهات جديد التاس��يس به عنوان مرجعی 
جهت زدودن پيرايه ها از چهره اسلام ناب محمدی در مركز اسلامی 

هامبورگ فعاليت می كند.
 همچنين چاپ و انتشار نش��ريات مختلف تخصصی و عمومی برای 
بزرگسالان و كودكان و جوانان از ديگر فعاليت های بسيار مهم تبليغی 
، ترويجی اين آكادمی اس��ت كه به خصوص در پنج س��ال اخير روند 

فزاينده ای به خود گرفته است.
 جالب توجه ترين رخداد در مركز اس��لامی هامبورگ فعاليت حوزه 
علميه ايست كه به همت آيت الله رمضانی در سال 2۰۱3 تاسيس و با 
پنج طلبه آغاز به كار كرده و تا كنون اين تعداد به  پنجاه طلبه رسيده 
است  و تمامی اين طلبه های اروپايی در بدو ورود بايستی زبان فارسی 

را آموخته و سپس به يادگيری علوم اسلامی مشغول شوند.
 نکته شايان ذكر اينکه اين حوزه علميه تنها حوزه شبانه روزی و تمام 
وقت در قلب اروپاس��ت كه علاوه بر تامين امام برای مساجد و مراكز 
اسلامی اروپا، به نوعی در حال تبديل شدن به مرجعيت علمی و دينی 

اسلامی در اروپاست.
 بايد خاطر نش��ان كرد، اين اقدامات كه تنها به گوشه ای از آنها اشاره 
گرديد در طی ساليان گذشته دشمنان انقلاب و شيعه را به گونه ای 
نسبت به رئيس مركز اسلامی هامبورگ تحريك و برانگيخته كه از هيچ 
حركتی برای تخريب و صدمه زدن به آيت الله رمضانی فروگذار نکرده 
اند و در آخرين اقدام نيز، اقدام هماهنگ و يك پارچه برخی عوامل ضد 
انقلاب و ضد شيعه در شايعه سازی و تخريب جايگاه ايشان در دستور 
كار قرار گرفت كه در ادامه ديگر فعاليت های تخريبی گذشته ارزيابی 

و تحليل می شود.

 ۱۲ سال تبلیغ شیعه در قلب اروپا

 پخش مسابقه تلويزيوني
با اجرای گلزار به تعويق افتاد 

در حالي كه مسئولان مسابقه »برنده باش« علت تعويق آن را 
مشكات فني و ساخت دكور اعام كرده اند برخي رسانه ها 
شيوه اجراي اين مسابقه را يك نوع بخت آزمايي مي دانند. 
مهدي هاشمي، طراح دكور برنامه تلويزيوني »برنده باش« درباره 
دكور اين مسابقه كه براي شبکه 3 ساخته خواهد شد، در مورد علت 
تعويق اين برنامه مي گويد: دكور مسابقه تلويزيوني »برنده باش« 
آماده شده است و پس از اصلاح يکسري مشکلات فني، ضبط آن به 
زودي آغاز خواهد شد. ساخت دكور »برنده باش« به تازگي به پايان 
رسيده كه به نظرم كاري منحصر به فرد است و فکر مي كنم تاكنون 
چنين دكوري در تلويزيون كار نشده است. هاشمي اظهار مي دارد: 
برنامه ريزي من اين بود كه طراحي و ساخت دكور در بازه زماني 
سه ماهه انجام شود، اما متأسفانه تأمين بودجه با تأخير همراه شد 
و ساخت دكورها حدود پنج ماه طول كشيد. بخش هاي مختلف 
اين دكور با حدود 4۰ تا ۵۰ نفر از دس��تياران و افراد در تيم هاي 
نجاري و آهنگري و... انجام شد و جايگاهي براي 26۰ نفر تماشاگر 

در استوديوی برنامه در نظر گرفته شده است. 
خبر علت تعويق پخش اين مس��ابقه در حالي منتشر مي شود 
كه سايت تابناك در انتقاد به نحوه ش��ركت در »برنده باش« 
مي نويس��د: در مس��ابقه برنده باش بعد از نصب اپليکيش��ن، 
پنج پرس��ش رايگان در اختيار شما قرار داده مي ش��ود و... اما 
در اين برنامه اساساً بحث مطالعه مطرح نيست و پرسش هاي 
مطرح شده توسط اين اپليکيشن را مي توان با سرچ گوگل نيز به 
سادگي پاسخ داد و اين ماجرا صرفاً يك مدل بازي بخت آزمايي 
است كه پيش از اين نيز به ش��يوه هاي آبرومندانه تري توسط 
برخي اپليکيش��ن ها در برنامه هاي مختلف پياده سازي شده 
است. بر اساس برنامه ريزي ها، »برنده باش« به صورت دو روز 

در هفته روي آنتن شبکه 3 سيما خواهد رفت.
..........................................................................

داوود فتحعلي بيگي مطرح كرد
ابعاد و چهره »مبارك« تغيير مي كند 

ب�ه  را  نمايش�ي  دارد  قص�د  فتحعلي بيگ�ي  داوود 
ش�يوه عروس�كي - زن�ده روي صحن�ه ببرد ك�ه در آن 
ابع�اد و چهره عروس�ك مب�ارك نس�بت به ظاه�ر اين 
عروس�ك در خيمه ش�ب ب�ازي تغيي�رات زي�ادي دارد. 
فتحعلي بيگي درباره برنامه ريزي هاي خود براي فعاليت در زمينه 
كارگرداني تئاتر و نمايش هاي ايراني در سال جاري به »مهر« 
گفت: پيشنهادي را براي اجرا در تالار هنر ارائه داده ام كه منتظرم 
زماني را به اجراي نمايش پيشنهادي من اختصاص دهند. قصد 
دارم نمايشي را به صورت عروسکي - زنده روي صحنه ببرم كه 
در آن ابعاد و چهره عروسك مبارك بسيار متفاوت از چهره و ابعاد 

اين عروسك در خيمه شب بازي است.

مصطفي شاه کرمي    اخبار   کوتاه     گزارش  2

محمدصادق عابديني
  گزارش  يک


